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Abstract (en)
The present invention relates to an antenna (1) of the type for a portable radio device, particularly comprising a helical antenna (2) coupled by its
base to a transmitter/receiver, characterised in that the pitch of the helix (8) made of a conducting material constituting the helical antenna (2) is
variable according to the height of the helix, and decreasing from the base (8B) of the helical antenna up to its peak (8A). <IMAGE>

Abstract (fr)
La présente invention concerne une antenne (1) du type pour dispositif radio portable, comprenant notamment une antenne hélicoïdale (2) couplée
par sa base à un émetteur/récepteur, caractérisée en ce que le pas de l'hélice (8) en un matériau conducteur constituant l'antenne hélicoïdale (2)
est variable selon la hauteur de l'hélice, et décroissant depuis la base (8B) de l'antenne hélicoïdale jusqu'à son sommet (8A). <IMAGE>
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